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Valsts prezidents Valdis Zatlers šodien piedalījās Latvijas izglītības vadītāju asociācijas paplašinātajā valdes sēdē.

 

Uzstājoties ar uzrunu skolu vadītājiem Valsts prezidents uzsvēra, ka izglītības joma būs viena no viņa prezidentūras prioritātēm un

aicināja skaidri nosaukt problēmas izglītības sistēmā, definēt mērķus un izstrādāt skaidru rīcības plānu, kā izvirzīto mērķi sasniegt.

Valsts prezidents norādīja, ka būtisku ieguldījumu izglītības sistēmas sakārtošanā dos Valsts kontroles veiktais sistēmas audits.

 

Par Valsts kontroles audita gaitu un jau secināto paplašinātās valdes sēdes dalībniekus informēja Valsts kontroliere Ingūna

Sudraba.

 

Uzstājoties debatēs, vairāki skolu direktori norādīja uz sekojošām problēmām – skolotāju trūkums, biežas mācību programmas

izmaiņas, neskaidri izglītības kvalitātes vērtēšanas kritēriji un birokrātiskais slogs. Tāpat skolu vadītāji pauda bažas par ekonomisko

situāciju valstī un valdības algu politiku.
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